

主日学家庭反馈单

撒种的比喻

第1课

落在路旁的种子

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



神知道，我们还有很多东西需要学习，也知道我们可能无法理解圣经中的每一件事。神希望我们愿意付出努力，通过阅读圣经和祷告，更多地认识祂。只要我们愿意寻求祂，神就乐意赐给我们知识和理解力。有些人却完全不愿意更多地认识神。这些人就像撒种比喻中落在路旁的种子一样。本课经文：马太福音 13:3-4、19

牢记神的话语：



你们往普天下去，传福音给万民听。（马可福音 16:15）

请在这一周里，和孩子一起多次练习背诵这节经文。这不仅能帮助孩子记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。

建议的亲子活动：



带孩子去公园或附近的树林里散步。当你们沿着小路行走、欣赏神所创造的美丽景色时，可以问孩子：“为什么小路上不长草呢？”先听听孩子的回答。如果孩子还没有想到原因，可以告诉他：因为很多人不断从小路上走过，草几乎无法在那里生长。接着，把这个现象和我们属灵生命的成长联系起来。告诉孩子：当我们过分专注于世上的事情时，这些事情就可能挤占我们生命中属灵事物的位置。因此，我们每天都应该留出时间，聆听神那微小而安静的声音。我们可以通过每天阅读圣经、祷告和敬拜神来操练。也请和孩子一起，为神所赐的一切祝福，以及祂愿意与我们每个人亲近、相处而献上感谢。



每天的祷告：

亲爱的主，求你帮助我们，不要让世上的事情占据我们全部的时间和心思。帮助我们始终专注于你。求你教导我们你的道路，使我们脚下的路平直。让我们不偏向左，也不偏向右，而是坚定地行在你为我们预备的道路上。求你使我们的心思充满智慧，使我们的充满爱。也求你教导我们，怎样把你的爱分享给身边的人。奉耶稣的名祷告，阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



God knows we have a lot to learn and that we may not understand everything in the Bible. God wants us to make the effort to learn more about Him by reading our Bibles and by praying. God will gladly give us knowledge and understanding if we seek Him. There are some people that have no desire to learn more about God, these people are like the seeds that fell on the path in the parable of the sower. (Scripture used: Matthew 13:3-4, 19)

Words to Remember:



"Go into all the world and preach the good news to everyone." Mark 16:15 NLT

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help him or her remember the verse, but it will also help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:



Go to the park or nearby woods and take a hike. As you walk along the path enjoying the beauty that God has created ask your child why the grass doesn't grow on the path. Listen to your child's answer, if he or she hasn't already figured it out, mention that all the foot traffic on the path makes it nearly impossible for the grass to grow. Tie this into the growth of our spiritual lives by stating that worldly obsessions can crowd out the spiritual things in our lives. We should take time each day to listen for the small still voice of God. We can accomplish this by reading the Bible, praying, and worshiping God each day. Be thankful for all of God's blessings and his desire to spend time with each of us, and remind your child to be thankful as well.

Daily Prayer:



Dear Lord, please keep us from becoming busy with the things of this world. Help us keep our focus on You. Teach us Your ways and make our paths straight. Let us not serve to the left nor the right but rather stay on the path that You set before us. Fill our minds with wisdom and our hearts with love. Show us how to share Your love with those around us. In the name of Jesus, amen.